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ZÁPIS  
 
z 25. jednání představenstva spolku Berounsko, z. s. 
konaného od 15.00 dne 18. ledna 2024 v sídle spolku 
Husovo nám. 69, 266 01 Beroun. 
 

 

Přítomni 

Mgr. Vojtěch Hrdlička (obec Tetín), Mgr. Přemysl Landa (město Zdice), Ing. Vojtěch 
Matějček (Royal Beroun Golf Club), Josef Trpišovský (obec Srbsko), Mgr. Dušan Tomčo 
(město Beroun), Ing. Jiří Bouček (Svatý Jan pod Skalou), Eliška Hochsteigerová 
(DMO Berounsko), Hana Hájková (DMO Berounsko). 

 

Omluveni 

Josef Antoniv (město Králův Dvůr), Janis Sidovský (Noc na Karlštejně). 

 

Navržený program 

1. Zahájení 

2. Přijetí nových členů 

3. Aktualizace finančního a hospodářského řádu 

4. Vyhodnocení akčního plánu 2023 

5. Akční plán a rozpočet na rok 2024 

6. Informace k digitalizaci návštěvnické karty 

7. Konference cestovního ruchu 

8. Diskuse a ukončení 
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1. Zahájení 

Přítomné přivítal předseda Mgr. Dušan Tomčo, které jednání dále vedl a řídil. Konstatoval, 
že představenstvo je usnášeníschopné v počtu 5 přítomných členů ze 7. Zapisovatelkou 
byla stanovena Hana Hájková, o ověření zápisu byl požádán Mgr. Vojtěch Hrdlička. 

Předseda přečetl navržený program a upozornil, že navrhuje přidat bod programu, 
konkrétně úprava rozpočtu 2023. Zeptal se, zda má někdo návrh na úpravu. Nikdo 
nevystoupil a bylo přistoupeno k usnesení. 

Upravené znění programu: 

1. Zahájení 

2. Přijetí nových členů 

3. Aktualizace finančního a hospodářského řádu 

4. Úprava rozpočtu 2023 

5. Vyhodnocení akčního plánu 2023 

6. Akční plán a rozpočet na rok 2024 

7. Informace k digitalizaci návštěvnické karty 

8. Konference cestovního ruchu 

9. Diskuse a ukončení 

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s programem v upraveném 
znění. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

Předseda požádal Elišku Hochsteigerovou, aby přítomné informovala o proběhlých 
aktivitách DMO.  

Eliška Hochsteigerová popsala, jak se vyvíjí oslovování nových subjektů k spolupráci 
s DMO Berounsko. V průběhu zimních měsíců proběhla setkání se zástupci obcí Velká 
Buková, Hřebečníky, Loděnice (zájem o členství) a Kublov (zájem o členství). 
V následujících měsících se plánuje návštěva IS Křivoklát (změnilo provozovatele), obce 
Lety, Svatá, Bubovice, Nižbor. Přijetí členů je samostatným bodem jednání. Partnerská 
smlouva byla uzavřena s obcí Nenačovice. 
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Eliška Hochsteigerová dále upozornila, že došlo k prohloubení spolupráce s kastelány 
hradu Karlštejn a Křivoklát. Mgr. Dušan Tomčo doplnil, že hrad Karlštejn má zájem 
o spolupráci na propagaci. 

Eliška Hochsteigerová informovala, že v průběhu ledna 2024 byla podána žádost o dotaci 
na Středočeský kraj na provoz DMO na rok 2024. V lednu 2024 proběhlo pod záštitou 
SCCR setkání o možnostech rozvoje poutního turismu. Na programu bylo vybudování 
stezky svaté Ludmily a prodloužení Vintířovy stezky. 

Eliška Hochsteigerová popsala aktuální marketingové aktivity DMO. V lednu 2024 byla 
zaslána výzva partnerům a členům k zapojení do turistických novin na sezónu 2024. 
Probíhá příprava nové podoby Návštěvnické karty Berounska, Brd a Podbrdska. Finalizuje 
se image brožura, která bude vytištěna v únoru.  

Eliška Hochsteigerová dále informovala o vývoji naučné stezky Hýskov. Probíhá grafické 
zpracování panelů ve vizuálu DMO, na jaře se budou panely instalovat.  

Eliška Hochsteigerová požádala přítomné o informace k cyklostezce podél Berounky 
(úsek Karlštejn – Srbsko) a k rekonstrukci železniční trati (úsek Karlštejn – Beroun). Josef 
Trpišovský, starosta obce Srbsko, shrnul výsledky jednání o cyklostezce v úseku Karlštejn 
– Srbsko se Středočeským krajem a AOPK ČR, kteří zatím nemohou najít vzájemnou 
shodu. Je plánování jednání v únoru 2024. Mgr. Vojtěch Hrdlička a Mgr. Dušan Tomčo 
informovali o rekonstrukci trati v návaznosti na obslužnou cestu, kterou využívají turisté. 

Eliška Hochsteigerová informovala o nově ustavující se Radě Domu přírody Českého 
krasu provozovaného Správou jeskyní ČR. Jedná se o iniciativní a poradní orgán. 
Mgr. Dušan Tomčo byl požádán o účast v Radě Domu přírody Českého krasu jednak 
z pozice místostarosty města (již schváleno radou města) a jednak z pozice předsedy 
představenstva. 

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí se zapojením do Rady Domu 
Přírody Českého krasu provozovaného Správou jeskyní ČR a pověřuje Mgr. Dušana 
Tomča, předsedu představenstva, k zastupování spolku Berounsko, z. s. v Radě Domu 
přírody Českého krasu. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 
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2. Přijetí nových členů 

Eliška Hochsteigerová představila subjekty, které mají zájem stát se členem 
DMO Berounsko. Jedná se o Sklárnu Rückl, společnost BezKempu, obec Suchomasty 
a obec Račice. 

Mgr. Dušan Tomčo poděkoval všem za pomoc při oslovování subjektů a požádal členy 
představenstva, aby se o možnostech spolupráce s DMO Berounsko zmiňovali na 
potenciální jednáních se starosty a zástupci soukromých subjektů. 

Mgr. Vojtěch Hrdlička sdělil, že v rámci své pracovní činnosti průběžně kontaktuje 
zástupce obcí a informuje je o DMO Berounsko. O možnostech spolupráce jednal se 
zástupci obcí Málkov, Bykoš, Mezouň, Vysoký Újezd či Chrustenice.  

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s přijetím nových členů spolku 
– obec Suchomasty, obec Račice, společnost BMRC Group s. r.o. (Sklárna Rückl) 
a společnost BezKempu s.r.o. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

3.  Aktualizace finančního a hospodářského řádu 

Mgr. Dušan Tomčo připomněl, že podklad byl zaslán všem e-mailem.  

Předseda sdělil, že změna řádu se týká mimořádného odměňování zaměstnanců. Znění 
bylo konzultováno s dozorčí radou, která návrh úpravy odsouhlasila bez rozporu. 
Předseda ve stručnosti shrnul názory jednotlivých členů dozorčí rady. Diskuse byla nad 
výší mimořádné odměny zaměstnanců a mezi členy představenstva panovala jednotná 
shoda, že odměna by se měla stanovit do maximální výše dvojnásobku hrubé mzdy a dle 
rozpočtových možností spolku. 

Předseda uvedl, že formulace usnesení se týká tedy upraveného znění řádu, neboť výše 
mimořádné odměny nebyla v zaslaném podkladu uvedena. 

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí se změnou Finančního 
a hospodářského řádu v upraveném znění. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 
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4. Úprava rozpočtu 2023 

Eliška Hochsteigerová představila úpravu rozpočtu za rok 2023. Podklady zaslány nebyly, 
upravený rozpočet byl promítnut na plátně. Oproti plánu byly v roce 2023 nižší 
marketingové výdaje z důvodu nerealizované image brožury a videospotů. Neuskutečnil 
se ani plánovaný press trip v rámci poutního turismu, který byl na doporučení SCCR 
řešen formou tiskové zprávy pro novináře. Vyšší provozní náklady byly způsobeny platbou 
za internet v kanceláři, náklady na tarif za druhý telefon, zpracování mezd 
za zaměstnance na DPP/DPČ. 

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s úpravou rozpočtu 2023. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

    

5. Vyhodnocení akčního plánu 2023 

Eliška Hochsteigerová zrekapitulovala výsledky akčního plánu 2023. Podklady byly 
zaslány e-mailem. Celkem bylo plánováno 38 aktivit, z nichž bylo splněno 33 aktivit 
(86,8 %), částečně splněny 2 aktivity (5,3 %) a nesplněny 3 aktivity (7,9 %). 

Mezi významné dosažené aktivity patří rozvoj členské a partnerské základny, 
recertifikace na 3leté období (98 bodů ze 100), vytvořené druhé pracovní místo, rozvoj 
spolupráce s AOPK, Koněpruskými jeskyněmi, Národním památkovým ústavem. Mimoto 
byla iniciována koordinační schůzka k dobudování cyklostezky Po stopách českých králů 
v úseku Nižbor – Křivoklát. Dále byla ve spolupráci s CzechTourism a SCCR provedena 
analýza individuálních ubytovacích zařízení. Z marketingových aktivit lze vyzdvihnout 
např. dokončení tištěné brožury Krajem Berounky dětskýma očima, finalizaci nové 
image brožury k tisku. Všechny produkty mají svůj tištěný materiál a jsou uvedeny na 
webových stránkách.  

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí vyhodnocení akčního 
plánu 2023. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 
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6. Akční plán a rozpočet na rok 2024 

Eliška Hochsteigerová představila jednotlivé body akčního plánu 2024 a upozornila, že 
byl společně s rozpočtem 2024 zaslán všem přítomným na e-mail. Oproti konzultované 
verzi na valné hromadě byly vyškrtnuty následující položky – dotisk A3 map (aktuálně je 
dostatek kusů) a on-line reklama. Namísto původních 46 aktivit je v akčním plánu 2024 
uvedeno 44 aktivit. Akční plán obsahuje navíc rámcové částky na aktivity a finanční 
souhrn.  

Eliška Hochsteigerová dále popsala jednotlivé položky rozpočtu 2024. Rozpočet byl 
odvozen od akčního plánu a vycházelo se z provozních výdajů spolku v minulých letech. 
V rozpočtu byl zohledněn nárůst členských příspěvků. 

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. schvaluje akční plán a rozpočet na rok 
2024. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

7. Informace k digitalizaci návštěvnické karty 

Eliška Hochsteigerová shrnula vývoj jednání k digitální Návštěvnické kartě Berounska, 
Brd a Podbrdska. Proběhly tři osobní schůzky s potenciálními dodavateli řešení – Sitour, 
Cardberg, YourSystem. Dodavatelé zašlou rámcovou cenovou nabídku. 

Eliška Hochsteigerová informovala o záměru kofinancovat projekt digitální návštěvnické 
karty z dotace Národní program podpory cestovního ruchu v regionech, které vypisuje 
Ministerstvo pro místní rozvoj. Poskytnutá dotace ve výši 50 % musí být vyčerpána do 
konce listopadu 2025. Podání žádosti se vztahuje na digitalizaci návštěvnické karty, 
marketing a s tím související mzdové náklady. Zpracování žádosti je časově náročné, 
proto byl osloven odborný konzultant (na doporučení), který by žádost o dotaci zpracoval. 
Žadatelem o dotaci bude DMO Berounsko a veškeré náklady se budou dělit rovným 
dílem mezi DMO Berounsko a DMO Brdy a Podbrdsko (bude uzavřena smlouva 
o spolupráci mezi oběma DMO).  

Mgr. Přemysl Landa vyjádřil spokojenost s tím, že se daří rozvíjet spolupráci s DMO Brdy 
a Podbrdsko a ocenil, že se náklady na projekt rozdělí mezi dvě DMO. Mgr. Dušan Tomčo 
podotkl, že dobrá spolupráce s DMO je i na produktu poutního turismu. 
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Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s podáním žádosti o dotaci 
z Národního programu podpory cestovního ruchu v regionech na projekt digitalizace 
návštěvnické karty ve spolupráci s Turistická oblast Brdy a Podbrdsko, z. s. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

Usnesení: Představenstvo spolku Berounsko, z. s. souhlasí s uzavřením smlouvy 
o spolupráci s Turistická oblast Brdy a Podbrdsko, z. s., v níž bude definováno, že se obě 
organizace budou podílet na financování projektu stejnou měrou. 

Hlasování: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

Usnesení: PŘIJATO 

 

8. Konference cestovního ruchu 

Eliška Hochsteigerová zopakovala informace k připravované konferenci cestovního 
ruchu. Podklady byly všem zaslány e-mailem a členové představenstva byli vyzváni, aby 
se vyjádřili k názvu, jednotlivým bodům programu, moderátorovi, místu a termínu 
konání konference. 

Eliška Hochsteigerová požádala přítomné o diskusi nad podkladem a jednotlivými body 
(název, termín, místo konání, seznam příspěvků). Z diskuse vzešly následující závěry. Za 
místo konání většina preferuje nový Dům přírody Českého krasu, případně Zámek Liteň. 
Termínem konání byl shodně odsouhlasen začátek října 2024 v pracovních dnech úterý 
nebo čtvrtek. Přítomní dále vybrali rámcová stěžejní témata příspěvků pro konferenci – 
overturismus, umělá inteligence, praxe z Rakouska, fenomén karavanů, poplatky 
z pobytu. 

Ing. Vojtěch Matějček sdělil, že nepovažuje za důležité mít za moderátora známou 
osobnost, stěžejní je obsah konference a řečníci. Zazněly návrhy na moderátory např. 
místní rodák Oldřich Burda či moderátoři Toulavé kamery Iveta Toušlová, Josef Maršál.   
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9. Diskuse a ukončení 

Mgr. Dušan Tomčo na podnět Ing. Martina Hrdličky pozval k účasti na Královském 
průvodu zástupce samospráv okolních obcí, které nejsou na trase průvodu. Průvod se 
tím obohatí o další krojované vozy. Průvod se uskuteční první červnový pátek a sobotu. 

Ing. Jiří Bouček představil beskydskou firmu, která vyrábí autonomní servisní stojany na 
kola. Obsahuje montážní sadu, kompresor, funguje na solární panel a má 
integrovanou nabíječku na elektrokola. Celkový náklad na jednu servisní jednotku činí 
cca 250 000 Kč.  

Mgr. Dušan Tomčo na závěr informoval o záměru rozšířit síť elektrokolo prostřednictvím 
národní dotace – bohužel bylo zjištěno, že na sdílená elektrokola finance čerpat nelze. 
Uvedl, že i tak je v tuto chvíli důležité zjistit zájem okolních obcí o zapojení do projektu, 
protože město Beroun spolu s ostatními již zapojenými obcemi připravuje pokračování 
projektu sdílených elektrokol na Berounsku. 

Předseda poděkoval všem přítomným za aktivní účast na jednání představenstva.   

 

 

 

……………………………………………… 

zapsala 

Hana Hájková 

 

……………………………………………… 

ověřil 

Mgr. Vojtěch Hrdlička 

 

……………………………………………… 

předseda 

Mgr. Dušan Tomčo 
 


